
   

Enköpings Brukshundklubb 

  Medlemsmöte 22-09-25 

 

 

 

 

 

§ 1 Mötets öppnande 

 Styrelsen har utsett Kim Widman till mötesordförande. 

 

§ 2 Fastställande av röstlängd 

 16 stycken närvarande. 

 

§ 3 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns. 

 

§ 4 Val av justerare 

 Gunnar Andersson och Sofia Westman utses till justerare. 

 

§ 5 Föregående mötesprotokoll 

 Inget att rapportera. 

 

§ 5 Rapport från styrelsen 

Vi kommer att behöva hålla ner elkostnaderna i vinter, då vi har ett rörligt 

elavtal.  Därför är det viktigt att vi alla hjälps åt genom att se till att inga dörrar 

står öppna i onödan, släcker efter oss osv. 

Vi kommer att vänta in i det längsta med att stå på element och försöker nyttja 

luftvärmepumpen så långt det är möjligt. 



Alla som har nyckel till klubbstugan behöver vara noggranna med att låsa efter 

sig, då vi har haft besökare som sovit över. Den gången var det en hederlig 

människa, som gjorde rätt för sig, men nästa gång kanske det inte är det. 

 

§ 7 Kassörens rapport 

Vi har fortfarande en stabil ekonomi, men de planerade inköpen av nya 

toaletter, speglar och ny handduksbehållare är för tillfället uppskjutna, då vi är 

lite oroliga inför kommande elräkningar. 

 

§ 8 Rapport från utskotten 

§ 8:1 Tävling 

De tävlingar som är kvar i år är: 

1/10, Lägre spår                                                                                                                               

30/10, Rallylydnad fortsättning                          

Klubben kommer 2023 ansöka om att anordna följande tävlingar: 

22/4, Lydnad, startklass + klass 1                                                                                                 

22/4, Sök appell                                                                                                                                                  

22/4, Spår appell                                                                                                                                 

20/5, Mondioring MR1, MR2, MR3                                         

20/5, IGP                                                                                                                                               

21/5, Mondioring MR1, MR2                                                                     

27/5, Rallylydnad Mästarklass                                           

4/6, Sök, lägre – elit                                                                                                                         

Augusti, rallylydnad                                                                                                                            

17/9, Spår högre                                                                                                                               

23/9, Lydnad, startklass, klass 1, klass 2, klass 3 

Önskemål även om tävling i bruks-patrull, då det genomförs väldigt få under 

året, och vi har flera aktiva ekipage i klubben. Tyvärr är det svårt att få tag i 

domare, då det krävs en lång utbildning, även för de som är domare för andra 

olika brukssporter. Helena Nygren tittar på om vi kan göra en skrivelse till SBK, 

om att få till en kortare utbildning för de som redan är auktoriserade domare i 

andra brukssporter. 

 

 

 

 



§ 8:2 Utbildning 

• Det kommer att starta en TL-bruks och lydnad. Finns det några 

intresserade i klubben? Ordförande har skickat ut mejl an detta, 

anmälan görs till ordföranden. 

• Agilitykurs med Caroline Blom är i full gång. 

• PeO Andersson har en pågående valpkurs. 

• Lydnadshelg med Frida Wallén pågår. 

• I oktober startar en fortsättningskurs i specialsök. 

• Lydnadskurs grund drar i gång under oktober med Camilla Dybeck. 

Saknar ni några kurser tar styrelsen/utbildningsutskottet mer än gärna emot 

förslag. Vill någon bli TL/instruktör så hör av er! Mejla till 

ordforande@enkopingsbk.se 

 

§ 8:3 Organisation & PR 

Vi fortsätter vårt samarbete med Agria även under 2023. 

 

§ 8:4 Köket 

Köksansvariga är Sofia Glatz Westman och Tomas Glatz, som tog över köket i våras. 

Sedan dom tog över, har det varit två större tävlingar, Himmelfärdscupen och 

Rottweiler-SM. Det har även varit ett par mindre tävlingar. Det är relativt få som 

hjälper till i köket och det skulle behövas fler som hjälper till. Men det har tack vare 

våra underbara funktionärer gått bra och vi upplever att vi har det roligt på ”jobbet”. 

Under Rottweiler-SM gick vi ca 3000: - plus, vilket jag tycker vi kan vara stolta över. 

Kan man inte hjälpa till med att stå i köket, tas gärna emot hjälp med t ex bakning. 

Förslag att sätta upp en lista i klubbstugan, där alla tävlingar är uppskrivna och man 

kan skriva upp sig på det man kan hjälpa till med, eftersom alla inte har sociala medier. 

Köksgruppen har även förslag på att bli bättre på sopsortering, och kommer att lämna 

in ett förslag till styrelsen. 

 

§ 8:5 Anläggning 

Under sommaren har gräsklippningen skötts av ett fåtal medlemmar, men vi hoppas 

att Mogård tar över nästa år igen. 

Vi har fått ett mejl där Stephanie Skoog och hennes företag Skoogs Trädgårdar 

erbjuder sina tjänster mot att de får sätta upp en skylt med reklam för deras företag., 

Styrelsen är enormt tacksamma, Svante och Börje kommer att träffa den för ett möte. 

Belysningen har inte blivit utbytt då det är en stor kostnad och de sponsringsförsök 

som gjordes ledde tyvärr ingen vart. Belysningen är så gammal, att en auktoriserad 

elektriker inte vill byta ut enbart armaturen, utan allt. Därav drar kostnaden i väg. 
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Styrelsen och anläggningsgruppen kommer att fortsätta arbeta för att hitta sponsring 

och andra alternativ för att få i gång belysningen. 

Gamla bruks-stegen är nerplockad, då ett trappsteg var trasigt. Det kommer att byggas 

en ny så småningom. 

§ 8:6 Rally 

Rallygruppen fortsätter med sina onsdagsträningar, på grund av stort antal deltagare 

har träningstiden utökats till kl. 15.00 – 19.00. 

24/9 hölls för första gången på länge ett KM. 11 ekipage deltog och klubbmästare 

utsågs i nybörjar- fortsättning- och mästarklass. 

§ 8:7 Samhällsnyttiga hundar 

Det kommer att ordnas en prova på patrull-dag i november. Mer info om det kommer 

på hemsidan. Verksamheten är i gång igen, men med tanke på världsläget behövs det 

fler ekipage. Vi har några verksamma ekipage i klubben som detta år bidragit i eftersök 

av försvunna personer. 

Nästa tjänstehundsmöte i distriktet är 15 november. 

§ 8:8 Agility 

Agilitysektorn är i gång efter ett längre uppehåll på klubben. Äldre hinder har sålts och 

nya köps in. Sektorn har hållit kurser och anordnat prova-på dagar. Nu pågår även en 

nybörjarkurs i agility. 

Sektorn har köpt in hinder för 10 800: - och div andra kostnader, 1600: - 0 ca 12 400: - 

Det har sedan sålt gammalt hindermaterial för 3900: -, prova-på dagar, 4200: - och 

kurser 6000: - som tillsammans gett intäkter på 14 100: - 

§ 8:9 Seniorgruppen 

Har bokat alla tisdagar fr o m 13 september till 8 december appell-plan 1 samt 

klubbstugan, lektionssalen mellan 9 – 13. De kommer att ägna sig åt såväl teoretiska 

som praktiska övningar. Styrelsen har godkänt seniorgruppens verksamhetsplan för 

höstterminen 2022. (bilaga 1). Endast de som ingår i seniorgruppen, kan vara med på 

alla aktiviteter, då det annars blir för många. Vill man medverka på teoretiska tillfällen, 

kan man skicka en fråga till ordförande, som kan bjuda in någon till speciella tillfällen, 

max 2 stycken/gång. 

§ 8:10 IGP 

Planerar att under hösten starta upp fler öppna träningar. Mer info kommer när de 

kommit fram till dagar. 

§ 8:11 Bruks 

Öppna träningar har dragit i gång och hålls på tisdagar, där det även ingår skott.  De 

har varit uppskattat och välbesökt. 

 

 



§ 9  Övriga frågor 

Vi har fått in önskemål om att hålla utbildningar för funktionärer under vintern. 

Styrelsen kommer att ta upp och besluta om detta på nästa möte. 

Styrelsen har utsett följande personer till hedersmedlemmar, med motivering: 

”Gunnar Andersson har varit framgångsrik som brukstävlande med såväl boxer 

som riesenschnauzer och schnauzer. Det kan nämnas, att han med sin hund 

Isak representerade Sverige i en riesenschnauzerlandskamp i Finland får några 

år sedan. Han har även i stor utsträckning medverkat som instruktör vid olika 

typer av utbildning. Bl a kan nämnas att han var medinstruktör vid den kurs för 

blivande allmänlydnadsinstruktörer som anordnades av vår klubb 2012–2013 

och som medförde, att klubben tillfördes sju nya instruktörer. Att han 

därutöver sedan många år villigt ställer upp som funktionär vid våra prov och 

tävlingar förringar ju inte hans insatser på något sätt. Gunnar Andersson är 

dessutom en mycket omtyckt ledare för Seniorgruppen.” 

”Maud Johnson har i många år varit och är fortfarande kassör i klubbstyrelsen, 

vilket uppdrag hon sköter med stor noggrannhet. Idag kräver kassörarbetet 

stor kunskap i vad gäller ekonomisk redovisning, skattelagstiftning och allt som 

hör därtill. Det är en glädje att ta del av hennes redovisningar vid 

sammanträdena. Administrativa sysslor i klubbarbetet sker ofta i det tysta och 

om man själv inte haft uppdrag som t ex kassör eller sekreterare, så kan det 

vara svårt att förstå den mängd av arbete som en sådan befattningshavare 

måste lägga ned. Maud Johnson är mer än väl värd att hedras på det föreslagna 

sättet.” 

Det kom önskemål om att även Gunnar Langneström blir hedersmedlem. 

Styrelsen tar upp frågan på nästa möte. 

Frågan kom upp om att skaffa en hjärtstartare till klubben, med erforderlig 

utbildning. Styrelsen tar upp frågan. 

Förslag att, på Facebooks medlemssida, lägga länkar till undergrupper. T ex 

kök, bruks, rally mm. 

Det kommer tas kontakt med kommunen, om det finns möjlighet att låna/hyra 

t ex fotbollsplaner för organiserad träning/tävling. 

 

  

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

____________________   ______________________________ 

Kim Widman    Helena Lönnholm                                                    

Ordförande    Sekreterare 

 

 

 

 

_____________________________  ______________________________ 

Gunnar Andersson   Sofia Westman                                                       

Justerar    Justerare 


